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Abstract (en)

Electrical resistor with a straight, annular or otherwise shaped support, for electrical appliances generating hot air, consisting of an undulating wire
(1) bent into a U from a flat condition, in order to form parallel upright portions (12) connected by transverse portions (13), an element (14) made
of insulating material and by means of which the resistor is fixed to the support (15) for use, being mounted between the upright and transverse

portions. <IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'une résistance électrique avec un support rectiligne, annulaire ou autrement fagonné, pour appareils électrique générateurs d'air chaud,
consistant d'un fil onduleux (1) plié en U a partir d'une condition plane, pour former des portions montantes paralleles (12) reliées par des portions
transversales (13), entre les portions montantes et celles transversales étant monté un élément en matiére isolante (14) au moyen duquel la

résistance est fixée au support (15) pour la mise en oeuvre.
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